
Catastrofa verde,
PNL și Klaus Iohannis

Astăzi avem doar jumătate din pădurile
existente în România în momentul restartării.
Adică în 1989. O doime din aurul verde al
acestei țări s-a topit. În beneficiul unor
societăți străine. Iar rezultatul se vede. Cu ochiul liber. Mai ales
acum, când România se confruntă cu grave inundații și
alunecări de teren. Cine răspunde pentru această catastrofă?

Puzderia de organizații nonguvernamentale, finanțate cu banii
unor fundații din Europa de Vest, dar și din Statele Unite, se
concentrează aproape în exclusivitate în raderea de pe fața
pământului a „ciumei roșii”. Foarte bine. Și în dărâmarea Guvernului
Dăncilă, care, în ciuda rezultatelor statistice, este taxat negativ, în
sensul că a condus rău economia. Foarte bine. Uimitor este însă că,
în raport măcar cu acest atentat asupra siguranței naționale a
României, efectuat prin prădarea fără milă a fondului forestier, nu se
vede nicio reacție cât de cât concludentă a așa-zisei societăți civile.
Nici statul paralel nu reacționează. Și cu atât mai puțin aliații noștri
din Uniunea Europeană, care au grijă să ne dădăcească non stop
legat de statul de drept. Dar președintele României ce a făcut? Cum
își merită Klaus Iohannis al doilea mandat?

Circulă în spațiul virtual un filmuleț cumplit. O garnitură cu
vagoane, care parcă nu se mai termină, încărcată până la refuz cu
bușteni românești, care ia drumul Austriei. Și asta în condițiile în
care, printre nenumăratele semnale controversate, liberalii, prin
vocea fermă a lui Rareș Bogdan, ne informează rituos că atunci
când vor veni la guvernare, vor interzice cu desăvârșire exportul de
masă lemnoasă neprelucrată. Excepțional! Același lucru îl promit
însă și guvernanții. Nu de azi, de ieri. Din 2015.

Să vă spun pe scurt cum s-a ajuns ca jumătate din aurul verde
al României să dispară într-un triunghi al Bermudelor. Fără vreun
folos pentru cetățeni acestei țări. E cât se poate de simplu. O
societate comercială a reușit, cum-necum, să obțină un monopol
asupra exportului de lemn românesc. Se numește Schweighofer
Holzindustrie și are capital austriac. Anchetele internaționale, nu
numai cele națioale, au stabilit fără niciun dubiu că Schweighofer
Holzindustrie a utilizat, pentru a ajunge să ocupe o asemenea
poziție, practici contrare regulilor comerciale. Între altele, ani la rând,
a plătit - cruciți-vă - bonusuri tuturor celor care tăiau masă lemnoasă
peste cotele legale. Și, evident, lucrurile nu s-a limitat la atât.
Schweighofer Holzindustrie și-a întins „antenele” în mod ferm în
mediul politic, în interiorul instituțiilor statului român, dar și în presa
redusă la tăcere prin contracte substanțiale de publicitate. Aceste
antene au ajuns sus de tot.

În 2015, parlamentarii mai multor partide au elaborat un proiect
de act normativ pentru modificarea codului silvic. În special în ceea
ce privește limitarea defrișărilor abuzive. Schweighofer Holzindustrie
a protestat printr-un demers scris adresat Parlamentului României,
prin care a încercat să explice de ce este îndreptățit să facă ceea ce
face. Parlamentul a mers mai departe. Legea finalizată a plecat spre
promulgare. Acolo s-a izbit de îndărătnicia lui Klaus Iohannis. Acesta
a retrimis-o în Parlament. Însoțită de o întreagă argumentație a
instituției prezidențiale. Pe care și-a asumat-o. Ei bine, textul este
identic, inclusiv în ceea ce privește semnele de punctuație, cu cel din
memoriul Schweighofer. Președintele a dat copy-paste.

Nu-mi pot reprima o întrebare. Cum va stopa Partidul Național
Liberal această ticăloșie, acest atentat catastrofic asupra pădurilor
României, în condițiile în care președintele Klaus Iohannis, pe care
același partid îl susține pentru un al doilea mandat, s-a plasat ferm
de cealaltă parte a baricadei?
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puternic”. Proverb japonez

Eveniment extraordinar

Vești bune pentru iubitorii lui Sam, Inuk și
Kali, simpaticii lei de mare californieni care, de
mai bine de un an, ne încântă cu demonstrații
inedite la Delfinariul din Constanța. Inuk, una
dintre femele, a dat naștere primului pui de leu
de mare californian, venit pe lume în România.
„Am dori să vă informăm despre un eveniment
extraordinar care s-a întâmplat ieri. Luni, 10
iunie, la ora 10.06 dimineața, femela noastră
leu de mare californian, INUK, a dat naștere
unui pui. Acest eveniment este foarte important
din două motive principale: este primul pui al
femelei noastre INUK și este prima naștere a
unui leu mare în România! În prezent, suntem
foarte mulțumiți de rezultatul acestei frumoase
povesti. Puiul este sanatos si deja se hranește
cu lapte de la mama sa. Mama INUK se
comportă foarte bine, este foarte protectoare
cu nou-născutul ei. Încă nu putem determina
sexul puiului. Mama și micutul sunt monitorizați
de personalul nostru. În plus, suntem în
contact permanent cu expertul nostru veterinar
consultant de la IZVG (Grupul Veterinarilor

Internaționali din Zoo) din Marea Britanie. Unul
dintre ei este gata să vină imediat în caz de
nevoie. Chiar dacă în acest moment toate
datele sunt foarte pozitive rămânem vigilenti și
atenți deoarece nivelul de mortalitate al nou-
născutului este mai mare în primele trei
săptămâni de viață, mai ales dacă mama naște
pentru prima dată”, spun reprezentanții Fauna
Consulting, cei care se ocupă de îngrijirea
celor trei viețuitoare. Totodată, reprezentanții
companiei spun că, din acest motiv, au decis
să întrerupă temporar programele
educaționale. „Ne pare rău pentru acest
inconvenient, dar credem că programele
noastre educaționale, vor putea fi reluate până
la sfârșitul acestei săptămâni. Vom continua sa
postam toate informațiile necesare”, mai spun
reprezentanții Fauna Consulting. Amintim că
leii de mare Sam, Inuk și Kali au ajuns la
Delfinariul Constanța în aprilie 2018, iar de
atunci oferă demonstrații educative despre
natură și efectele poluării tuturor celor care vor
să afle mai multe.

Primul leu de mare
născut România, la

Delfinariul din
Constanța

Sorin Roșca
Stănescu

Serverele Oracle, infectate cu un malware de „crypto-minerit“
Cercetătorii din domeniul

securității cibernetice au identificat un
nou malware care folosește puterea de
calcul a computerelor infectate pentru a
obține criptomonede, pe care le trimit
mai departe în portofelele electronice ale
hackerilor. De data aceasta însă,
malware-ul este construit în așa fel încât
să poată fi instalat pe serverele de
aplicații pentru firme și utilizează un truc
inteligent pentru a rămâne ascuns.
Malware-ul a revendicat deja prima
victimă majoră - serverele Oracle.
Malware-ul profită de o vulnerabilitate

comună identificată pentru prima oară în
luna aprilie a acestui an de către
cercetătorii de la Trend Micro. Acesta a

atacat serverele Oracle WebLogic pentru
a instala un software capabil să
minerească criptomonede Monero, scrie
The Next Web. Pentru a rămâne ascuns,
codul rău intenționat este ascuns în
formatul fișierelor de tip certificate. Acest
lucru ajută malware-ul să nu fie detectat
de firewall-uri și de software-uri antivirus.
Pe scurt, malware-ul profită de o
vulnerabilitate pentru a executa o
comandă automată, pentru a descărca
fișierul malware. Un instrument de
decodare este folosit pentru a citi
certificatul și a schimba numele și

extensia acestuia pentru a imita o
actualizare. După ce „actualizarea“ este
executată, certificatul este șters și un alt
script automat este descărcat și
executat. Oracle a lansat deja o
actualizare pentru a rezolva această
problemă. Nu este clar dacă hackerii au
reușit să obțină criptomonede în urma
atacurilor. Săptămâna trecută, specialiștii
în securitate cibernetică au descoperit că
hackerii folosesc imitația unui site al unui
exchange de criptomonede pentru a
instala malware-ul în computerele
utilizatorilor.


